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§ 1 Närvarande 
Sekreteraren noterar närvaro. 

 
 
 
§ 2 Val av justerare 

utses Yvonne Holmberg att tillsammans med Sylvia Stemme justera 
dagens protokoll. 
 
 
 

§ 3 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordningen 
 
Rådet anmäler ett par frågor som tas upp under övrigt. 

 
 
 
§ 4 Anmälan av protokollsjustering HKR 2/2007-05-09 

 
Rådet lägger med godkännande anmälan till handlingarna. 

 
 
 
§ 5 Anmälan av protokollsjustering ÄN 5/2007-05-22 

 
Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 
 
 
§ 6 Anmälan av protokollsjusteringar KPR 5/2007-05-10 

 
Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 
 
 
§ 7 Granskning av äldreomsorgen i Östermalms stadsdelsnämnd 

 
Efter genomgång av granskningsrapporten gör rådet, under punkten 
övrigt, ett allmänt uttalande avseende de äldre funktionshindrades behov. 
 
Rådet uttalar intresse för uppföljning av ärendet när stadsdelsnämnden 
yttrat sig över granskningen, men har för övrigt inget att erinra.  
 
 
 

§ 8 Överföring av fastigheten Kampementet 4 till Micasa fastigheter i 
Stockholm AB 
 
Rådet har ingen erinran. 
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§ 9 Förvaltningschefens information 
 

 Utdelas inbjudan till äldreförvaltningens kostseminarier om Mat för 
äldre den 4 och 25 september. Rådet uppmanas anmäla sig! 

 
 Äldrecentrums rapporter 2007:1 – Metodhandledning för att utveckla 

demensvård? samt 2007:5 – Hökarängens närvårdscentral utdelades. 
 

 Två grundutbildningar av vårdbiträden – varav en med 
språkförstärkning- finansierade med resterande 
kompetensfondsmedel erbjuds aktuellt. Tyvärr är antalet anmälda 
lågt. Som skäl uppges framförallt kostnader för vikarietäckning. 

 
 Äldreförvaltningen har fått uppdrag att genomföra kompletterande 

upphandling av hemtjänst. Såväl avknoppade som andra har 
möjlighet att lämna anbud. Äldreförvaltningen ansvarar för 
upphandling av enstaka platser i boende medan SLK ansvarar för 
upphandling av entreprenader. 

 
 

 
§ 10 Övrigt 

 
• HHöösstteennss  ssaammmmaannttrrääddeessttiiddeerr för handikapprådet: 

 
Lokal: Lilla konferensen, 3 tr. kl. 14.00 – 15.30, med möjlighet till 
förmöte från kl. 13.00 
 

• 9 augusti 
• 6 september 
• 4 oktober 
• 1 november 
• 6 december 

 
 

••  UUttttaallaannddee    
Under läsning av rapporten ”Granskning av äldreomsorgen 2007 – 
Östermalms stadsdelsnämnd” växte följande allmänna uttalande fram: 
 
Beakta de äldre funktionshindrades speciella behov. Denna grupp är 
extra utsatt på grund av funktionshinder. Nedanstående punkter fokuserar 
på att ge största möjliga trygghet för denna grupp. 
 
1. Information om olika funktionshinder, speciellt de dolda, ska ingå i 

grundutbildning och fortbildning av personal (även personal i 
vikariepool) samt utbildning i vårdsvenska vid behov. 

2. Inrättande av en vikariepool ger trygghet, kontinuitet och service till 
den boende. 
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3. Minimera antalet personer från hemtjänsten, som utför tjänster hos 
en boende. 

4. All personal (även personal i vikariepoolen) ska presenteras för den 
boende på lämpligt sätt, t ex genom besök, informationsträffar 
och/eller informationsfoldrar. 

5. All personal som kommer till en boende ska vara informerad om 
vilket arbete som ska utföras och vilka speciella behov den 
funktionshindrade har. Den boende ska inte behöva känna kravet att 
själv gång på gång informera om sina behov. 

6. Den boende ska i förväg informeras om vem, som t ex ska komma 
på kvällen och inte behöva oroa sig för detta. 

7. Begränsa antalet företag inom hemtjänsten till ca: 10-12 st. Ett allt 
för stort utbud ställer mycket stora krav på information och stöd från 
biståndshandläggaren. 

 
 Vi noterar även att tillgängligheten för funktionshindrade väldigt sällan 
nämns. Speciellt bör man bevaka att de dolda funktionshindren beaktas. 
 
 

••  EErrssäättttnniinngg  fföörr  ddeellttaaggaannddee  vviidd  sseemmiinnaarriieerr//uuttbbiillddnniinngg    
Sekreteraren återkommer med besked på fråga om ersättning för 
deltagande vid seminarier eller utbildningstillfällen. 
 

••  UUttbbiillddnniinngg    
  

 Förvaltningen planerar två utbildningstillfällen för HKR under hösten: 
 

 10 september kl. 9 – 11. 
 

 8 oktober kl. 9 – 11. 
 
 

••  SSttuuddiieebbeessöökk    
 
Hur har ni löst det? 
Rådet uttrycker intresse för att göra ett par studiebesök inom vård- och 
omsorgsboenden och servicehus utifrån ett handikapperspektiv, vilket 
förvaltningen lovar att ordna. 
 
 
 
 
 
 

Vid protokollet 
 
 
 
Göran W Edenberg 


